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Retsudvalget

Til:

Dato:

Justitsministeren

14. juli 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del – spørgsmål stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)

Spørgsmål 1023

Kan ministeren af- eller bekræfte, at i Lindevangsparken på Frederiksberg, 

bliver der handlet med narko om aftenen/natten, og at narkomaner "fixer" på 

lejepladsen? Såfremt ministeren kan bekræfte dette, kan ministeren så 

oplyse, hvad politiet og Frederiksberg Kommune konkret har foretaget sig?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Henriksen (DF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfmahr@ft.dk, dflope@ft.dk

og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand
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